
MINUTA 
Şedinţei ordinare a Consilului Local Padina,judeţul Buzău 

 

S-a emis dispoziţia de convocare a Consiliului Local Padina înregistrată la nr. 121/2023 a primarului 

comunei Padina. 

Convocarea s-a facut în scris cu respectarea datei, locului şi orei desfăşurării. 

Participă un număr de 11 consilieri din totalul de 13  în funcție – absenți dl. Nica Marian și dl Condruz 

Gheorghe. 

Participă la ședință, fără drept de vot dl primar, ec. Chiriță Ionel. 

Participă la ședință d-na secretar general Cerb Nicoleta Carmen. 

Solicită participarea la ședință d-na Negru Marilena – se aprobă. 

Invitat dl Cosmin Scortea, în  calitate  de reprezentant oficial al parteneriatului de dezvoltare durabilă cu 

Tesla Group a.s.. 

Cvorumul ședinței ordinare a Consiliului Local Padina este legal îndeplinit, ședința din data de 17.05.2023 

desfășurându-se în prezența majorității consilierilor locali în funcție, cfr. Art. 137 al. (1), din OUG nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ. 

- Președintele de ședință, d-nul consilier local Bunea Lili declară deschise dezbaterile ședintei de azi 

17.05.2023. 

Ședința ordinara a Consiliului Local Padina este publică.   

 Dl președinte de ședință dă cuvântul d-lui Cosmin Scortea pentru a susține oportunitatea construirii unui 

parc agro-fotovoltaic pe  raza UAT Padina. 

Beneficii: 

- generarea unei surse considerabile de resurse financiare pentru bugetul local; 

- crearea unui număr de 7 locuri de muncă constant pe următorii 30 ani; 

- 30 ani mentenanță pentru societatea care asigura partea de pășunat; 

- societatea este interesată dacă sunt suprafețe disponibile de la 70 ha până la 700 ha de pășune; 

- în cadrul unei asocieri avem un procent de 1,5% către primărie de furnizare a energiei, în jur de  

- 350 mii euro anual, curent și bani la fiecare factură decontată lunar; 

- energie pentru primărie, școală și grădiniță 

Dezbateri: 

- d-na s.g. Cerb N.: Principala noastră problemă care trebuie lămurită este faptul că islazurile noastre 

sunt toate ocupate cu contracte de închiriere pe o perioadă de 10 ani. Care este soluția dvs? 

- dl manager : O asociere în 3 - se face o înțelegere cu asociația de crescători/crescătorii de animale să 

renunțe la contract în favoarea primăriei, le dăm pășunatul cu titlu gratuit pe o perioadă de 30 ani, 

plătim impozitul la primărie și le dăm și contravaloarea subvenției primite de la APIA. 

- d-nul consilier Dan J.: De 30 ani am avut o frică teribilă față de evoluție. Asta înseamnă evoluție, bani, 

mai bine. 

- d-nul consilier Bașturea C. : propun ca pentru partea juridica, d-na secretar general, să se ducă la 

Instituția Prefectului și să solicite un punct de vedere și după aceea să se facă un proiect de hotărâre. 

- d-nul consilier Tabusca V. : Am luat la cunoștință cererea d-lui reprezentant, o să analizăm și veți 

primi un răspuns, trebuie făcut un sondaj, trebuie să consultăm crescătorii de animale.  

Nemaifiind alte discuții d-l președinte de ședință, Bunea Lili trece la cererea înregistrată la nr. 

3477/27.03.2023 a d-lui Negru Radu. 

 Dl consilier Dan J. : Ședința comisiei juridice nu s-a întrunit și nu s-a luat nicio decizie până la momentul 

acesta. 

  

Se dă citire  ordinii de zi.  

PROIECTUL ORDINII DE ZI: 

I. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

II. Proiecte de hotarari: 

 

         1. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii  contractului de delegare a gestiunii activitatii de 

colectare separata si transportul separat al deseurilor municipale reziduale (menajere) si al celor similare in UAT 

Padina – jud. Buzau si a tarifelor pentru activitatile de salubrizare 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  



 

  2. Proiect de hotărâre privind închiderea contului anual de execuţie al  bugetului propriu al Com. Padina, 

jud. Buzău pe trimestrul I al anului  2023, pe cele două secțiuni 

               Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

    3. Proiect de hotărâre privind modificarea structurii organizatorice a funcțiilor publice si contractuale 

din aparatul de specialitate al primarului comunei Padina, jud. Buzău,  

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

        4.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificarii si completarii HCL nr. 10/2021 “ privind închirierea 

prin încredințare directă a unor suprafețe de pășuni, proprietatea privată a comunei Padina , judeţul Buză”, 

precum si pentru aprobarea Regulamentului privind inchirierea prin atribuire directa 
              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

        5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificarii si completarii HCL nr. 1/2023“privind stabilirea 

salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din aparatul de specialitate al Primarului 

comunei Padina – familia ocupațională ”Adminstrație” 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Se votează ordinea de zi: 10 voturi “pentru”, 1 vot “abtineri” – d-nul consilier local Miu Gheorghe 

”deoarece nu este îndeplinită procedura cfr. art. 134 Cod Administrativ”, din nr. de 11 consilieri prezenti si 13 

consilieri in functie 

 

III. CERERI SI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, 

JUD. BUZĂU 

Punctul I  al ordinii de zi: 

Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

Secretarul General al com. Padina pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare. 

Nefiind  completări sau intervenţii, se supune la vot procesul verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă cu un 

număr de 10 voturi „pentru‟, 0 “abtineri”, 1 voturi “impotriva”, din numarul de 11 consilieri prezenti la sedinta. 

– D. consilier local Miu Gheorghe votează împotrivă deoarece: procesul verbal nu reproduce integral 

discuțiile ședintei, ședințele nu sunt înregistrate și nu sunt transmise online. 

 

Punctul al- II - lea al ordinii de zi: 

Proiecte de hotărâri: 

 

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii  contractului de delegare a gestiunii activitatii de 

colectare separata si transportul separat al deseurilor municipale reziduale (menajere) si al celor similare in UAT 

Padina – jud. Buzau si a tarifelor pentru activitatile de salubrizare 

 Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 

Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

 

Nefiind intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 10 voturi „pentru”, 1 vot “abțineri”, d. Miu Gheorghe, din nr. de 11 consilieri 

prezenti si 13 consilieri in functie 

 

2. Proiect de hotărâre privind închiderea contului anual de execuţie al  bugetului propriu al Com. Padina, 

jud. Buzău pe trimestrul I al anului  2023, pe cele două secțiuni 

               Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 



Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

Dezbateri :  

- D-nul consilier Bașturea C. : S-a mai recuperat ceva din prejudiciul cauzat bugetului local? 

- D-nul primar : A fost formulată o cerere de executare silită și acum se ocupă un executor judecătoresc. 

 

Nemaifiind alte intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 10 voturi „pentru”, 1 vot “abțineri”, d. Miu Gheorghe, din nr. de 11 consilieri 

prezenti si 13 consilieri in functie 

 

 3. Proiect de hotărâre privind modificarea structurii organizatorice a funcțiilor publice si contractuale 

din aparatul de specialitate al primarului comunei Padina, jud. Buzău,  

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 

Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

Dezbateri :  

 - D-nul consilier Tăbușcă V. : Câți șoferi sunt la primărie? 

 - D-na secretar general Cerb N. : 2 șoferi. 

 - D-nul consilier Tăbușcă V. : Se pare că mai este un șofer care conduce autoutilitatara, mai mult în 

weekend, dl Condruz Daniel, este angajatul primăriei? Toată lumea își pune întrebarea cum este angajat? 

 - D-na secretar general Cerb N. : Nu este angajatul nostru. 

 - D-nul consilier Bosneanu C. : Cine aduce plicurile de ședință? 

 - D-na secretar general Cerb N. : Până acum le aducea Valentin, dar o să modificăm fișa postului,în urma 

unui audit intern acestea trebuie actualizate, și de luna viitoare le va aduce Buriceanu Gheorghe. 

 - D-nul consilier Burnel O. : Posturile vacante mai pot fi scoase la concurs? 

 - D-na secretar general Cerb N. : Doar dacă sunt posturi unice. 

 - D-nul consilier Bașturea C. : Se vorbește de o gaură la bugetul de stat, cum reduceți cheltuielile? 

 - D-na secretar general Cerb N. : Trebuie să reducem cheltuielile cu 10%, nu mai avem voie să achiziționăm 

mobilier, echipamente, mașini, se mai pot face investiții doar pe proiecte și s-au blocat angajările până la sfărșitul 

anului. 

 

Nemaifiind alte intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 10 voturi „pentru”, 1 vot “abțineri”, d. Miu Gheorghe, din nr. de 11 consilieri 

prezenti si 13 consilieri in functie 

 

 

 4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificarii si completarii HCL nr. 10/2021 “ privind închirierea 

prin încredințare directă a unor suprafețe de pășuni, proprietatea privată a comunei Padina , judeţul Buză”, 

precum si pentru aprobarea Regulamentului privind inchirierea prin atribuire directa 
              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort din 

cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 

Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

Dezbateri: 

- D-nul consilier Tabusca V. : Cei care au datorii sunt acceptati sa participe la licitatie? 

- D-na secretar general Cerb N. : Nu, li se solicită certificate de atestare fiscal fără datorii. 

- D-nul consilier Tăbușcă V. : Am o nedumerire, mai mult din partea crescătorilor de animale, vizavi de 

asociația ”Imașul verde”, care la inceput, în anul 2017 a fost condusă de dl. Condruz Ghe. ca 

președinte, ulterior devenind viceprimar., este plătit islazul la zi și dânșii au un număr de animale 



pentru suprafața pe care o au închiriată la primărie? Toată lumea vorbește că asociația are mai puține 

animale decât suprafața închiriată, sunt nemulțumiți oamenii și vor să știe câte animale are asociația. 

- Dl primar : A adus adeverință actualizată de la doctorul veterinar. 

- D-na secretar general Cerb N. : Eu, anul ăsta, am solicitat adeverințe de la medicul veterinar pentru toți 

chiriașii inclusiv pentru ”Imașul verde”. A fost adus acest tabel, însoțit de adeverință, și se află la 

registru agricol, unde se verifică numărul total de animale, că sunt și oi si vaci trecute acolo și trebuie 

calculat, iar, în ceea ce privește plățile, din ce știu eu până anul trecut, la încheierea anului este plătit. 

- D-nul consilier Miu Ghe. : Dacă tot se face un regulament de ce nu se introduc niște articole care să 

stipuleze foarte clar ce statut are acest președinte al acelei asociații private. 

- D-na secretar general Cerb N. : Noi facem un regulament de atribuire a pășunii nu pentru asociația 

”Imașul verde”. Ce treabă are asociația cu închirierea prin încredințare directa? 

- D-nul consilier Burnel O. : Are legătură. Cum semnează dl președinte Condruz Ghe., aici președintele 

comisiei, cu președintele asociației ”Imașul Verde” 

- D-na secretar general Cerb N. : Nu mai este președintele asociației, este fiul dânsului. 

- D-nul consilier Burnel O. : Este tot conflict de interese. A fost și viceprimar și președintele asociației. 

- D-nul consilier Bașturea C.: Cine știe numărul real de animale de pe teren.  Eu nu am văzut niciodată 

viceprimarul, este treaba lui asta, să se ducă la o stână să facă inventarul. 12 ani am fost și am numărat 

efectivele de animale de pe teren. Nu cred că asociația are cele mai multe animale. 

- D-nul consilier Burnel O. : Dacă un crescător de animale vrea să închirieze el islaz, vine la dl Condruz, 

întreabă dacă este islaz liber și i se răspunde că nu este islaz liber decât la asociație. Cum poate 

crescătorul ăla de animale se aibă acces la islaz, doar prin licitație directă, nu are nici o șansă singur. 

- D-na secretar general Cerb N. : Trebuie să depună o cerere la secretariat. 

- D-nul consilier Burnel O. : O depune la secretariat și ajunge la dl vice. 

- Dl. primar : Asociația a fost făcută de nevoie pentru a proteja crescătorii de animale, particulari nu cei 

cu exploatație. Dacă nu s-ar fi făcut, islazul ar fi fost scos la licitație și câștigat de cei care au mai multe 

animale, crescătorii ceilalți nu aveau voie să participe. 

- D-na secretar general Cerb N. : Nu pot lua niște măsuri dacă nu aprobați acest regulament. 

- D-nul consilier Tăbușcă V. : Vă înțeleg și pentru ședința următoare vreau să aduceți o informare cu ce 

neclarități și probleme ați constatat dvs , concret 2-3 exemple, să vedem și noi despre ce e vorba. Îmi 

pare rău că nu este prezent dl viceprimar și sunt atâtea discuții în absența dânsului. 

 

Nemaifiind alte intervenții, se supune la vot  - Se amână  

 

 5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificarii si completarii HCL nr. 1/2023“privind stabilirea 

salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din aparatul de specialitate al Primarului 

comunei Padina – familia ocupațională ”Adminstrație” 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort din 

cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 

Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

Dezbateri: 

- D-nul consilier Bașturea C. : În luna ianuarie a fost aprobată o hotărâre privind stabilirea salariului, de 

ce nu s-a modificat de atunci salariul s.g. și o facem acum? 

- D-na secretar general Cerb N. : Salariul s.g. de la acel moment nu s-a modificat atunci, prin ultima 

modificare a Legii nr. 103 din 24 aprilie 2023 au crescut indemnizațiile primarului și a viceprimarului la salariul 

minim pe economie. Au mai fost completări și la art. 2 referitor la indemnizațiile consilierilor, deoarece și acestea 

erau blocate. 

 

 Nemaifiind alte intervenții, se supune la vot            



 Se votează cu 10 voturi „pentru”, 1 vot “împotrivă”, d. Miu Gheorghe, din nr. de 11 consilieri 

prezenti si 13 consilieri in functie 

 

III.  CERERI SI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, JUD. 

BUZĂU 

 

1. Cererea nr. 5042/16.05.2023 –Negru Marilena – se aprobă; 

2. Cererea nr. 111/02.05.2023 – Eugenia – se respinge; 

3. Dl primar : Conform O.U.G. nr. 57/2019, art. 213), va aduc la cunostinta ca in perioada 19.06 – 

23.06.2023 voi fi in concediu de odihna, concediu neefectuat din anul 2021 

Dupa parcurgerea ordinii de zi a ședintei, reprezentanții OMV PETROM, care nu au fost prezenți la începutul 

ședinței, au solicitat introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind acordarea dreptului de a utiliza 

zona drumurilor locale De 222 si De 223 din com. Padina, utilizatorului S.C. OMV PETROM S.A., pentru 

realizarea obiectivului petrolier “Racord energie electrică CHP Parc 571 Padina”, precum și aprobarea încheierii 

contractului – cadru de utilizare drum public în scopul executării de operațiuni petroliere, 

D-nul consilier local Miu GHE. a părăsit sala înainte de prezenta si solicitarea facuta de catre reprezentantii 

OMV, fapt pentru care se va consemna “absent”. 

Avand in vedere: 

 cererea nr. 2882/2023, a OMV care a fost pusa in discutie la sedinta ordinara din data de 22.03.2023,  

 dar si clarificarile inaintate prin adresa nr. 1446/28.04.2023 a  OMV.  

Consilierii prezenti in nr. de 10: 

Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare privind acordarea dreptului de a utiliza 

zona drumurilor locale De 222 si De 223 din com. Padina, utilizatorului S.C. OMV PETROM S.A., pentru 

realizarea obiectivului petrolier “Racord energie electrică CHP Parc 571 Padina”, precum și aprobarea încheierii 

contractului – cadru de utilizare drum public în scopul executării de operațiuni petroliere : se aproba cu 10 voturi 

”pentru” 

Se supune la vot proiectul de hotarare ; se aproba cu 10 voturi ”pentru” 

 

  

 

Nemaifiind alte discuţii, şedinţa se declară închisă. 

 

 


